
Möte 18/19:SNF-07
Studienämndsmötesprotokoll 25 september 2018

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

25 september 2018

Tid: 12:00
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Erik Johansson
Kassör Oskar Liew

Sekreterare Ugnė Miniotaitė
Veckobladerist Tarek Alhaskir

Kandidatansvarig Emelie Björkman
Masteransvarig Olle Lexell

§1 Mötets
öppnande

Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av
justerare

Oskar Liew väljs till justerare.

§3 Runda
Bordet

• Emelie har varit på mastersgrillningen.

• Tarek har laddat upp gamla tentor och uppdaterat kursrepresentanters namn
på ftek.

• Olle har hjälpt Oskar med bokföring.

• Ugne har laddat upp protokoll.

• Erik har varit på mastergrillning, fått överlämning, skrivit verksamhetsplan och
skickat mejl.

• Oskar har bokfört

§4 Föregående
protokoll

Gick igenom föregående mötesprotokoll.

§5
Föreningskväll

Vi bestämmer att inte ha några räknestugor den här läsperioden. Erik ska försöka få
ett möte med Jana om att SI ska finnas för F-studenter.
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§6
Verksamhetsplan

Läser igenom verksamhetsplanen som Erik skrivit och fastställer den.

§7 Finform Vi har möjligheten att skicka in en text till FinForm. Oskar får ansvaret att skriva
den.

§8 Aspning Aspning för årskursrepresentant bestäms till att vara på Focus onsdag 3/10- 2018.
Bjuder på fika och de kan lära känna oss.

§9 Guldäpple Guldäpple och guldkärnor är ett pris till bra pedagoger som SNFTM ger ut. Ugne
ansvarar för att hantera nomineringar. Möte i oktober om antalet guldäpplen och
kärnor. Efter det skickar vi ut info om hur man nominerar.

§10 Övriga • Masterskursutvärdering Olle ska be om svar från kursenkäter på masternivå för
specifika kurser från Bengt-Erik. Han ska försöka utveckla ett system för hur
det ska hanteras.

• Utvärdering mottagningen

– Quizz-puben
Gick jättebra och ska vara kvar till nästa år. Emelie har redan börjar
skriva på en överlämning för den.

– Cocktailpartyt
Var väldigt lyckat och väldigt många kom. Lokalen var för liten för antalet
personer, så något att se över till nästa år är eventuellt lokalbyte eller
hantering av antalet som släpps in. Även bättre kontakt med DP under
matlagningen hade underlättat.

– Föreningskvällen
Den interaktiva utvärdering var väldigt lyckad. Emelie ska skicka resulta-
ten till Jana.

§11 Nästa möte Nästa möte blir tisdag den 2 oktober 12:00.
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§12 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 12.54.

Erik Johansson
Ordförande

Ugnė Miniotaitė
Sekreterare

Oskar Liew
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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